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Møte/ type

Styremøte

Avdeling/ gruppe
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Trondheim og

omegn

Dato

10.05.23

Tid

18.30

Sted

Skyttervegen

Til stede:

Roger, Ådne, Elin Beathe, Edgar, May Kristin og Sonni

Fravær meldt:

Marie

Referent

Ådne

Møte slutt

22.00

Neste møte

Avtales i Messengergruppa

Saksopplysninger Ansvar Frist

14/23: Faktura fra Sportshunder:
Spørmål om fakturaen er i henhold til hva som er avtalt mellom kursansvarlig og
Sportshunder. Kasserer ønsker gjerne at datoer spesifiseres. Gjennomgang i møtet. Alt
er i henhold til avtale, så faktura betales.

Sonni

15/23 Klubbens Vippskonto:
Vi kommer til å få inn noen vippsbeløp da medlemmer vil betale for dropin-treninger i
forbindelse med utstilling.

Sonni

16/23: Ukentlige utstillingstreninger:
Ønske fra medlemmer om å ha kurs med Arnhild. Vi har hatt dagskurs, men ønsker
oppfølging med drop in timer.

På Ekra i hundehallen er det planlagt:
Kurs med Arnhild: onsdagene 24 og 31 mai
Kurs med Sofie: fredagene 12, 19, og 26 mai

Drop-in kursene blir fullt raskt.
Har annonsert barn og hund, og det ble fullt på dagen. Samme med utstillingstrening.

Elin

Beathe

17/23: Kalender på hjemmesiden:
På hjemmesiden ligger det en egen kalender, denne bør brukes mer aktivt enn det
gjøres i dag. Vil være hjelpsom når vi får tilgang til hundehallen i tillegg til Kvål. Linn i
jaktkomiteen har opplæring i hvordan hun kan legge inn, og har sagt seg villig til å bistå
styret.

May

Kristin

og

Ådne

http://www.retrieverklubben.no/


19/23: Vårdugnad på Kvål:

Tilstanden i brakka er dårlig. Det luktet dårlig, og det har vært mus der. Vi trenger en
dugnad for å gjøre det mer trivelig.

Forslag dato for dugnad på Kvål: 10 juni

- Må prioritere nødvendig vedlikehold
- Ønsker benker på uteplassen
- Vi kombinerer med sommeravslutning og griller på slutten av dugnaden

Må forsøke å reklamere tidlig for dugnad til neste år.

20/23: Tur med Retrieverklubben:
Det har kommet forslag om å arrangere tur med klubben, f.eks til noen av hyttene i
Trondheim og omegn. Miljøkomiteen tar dette med videre i sine planer

Marie

og

Ådne

21/23: Bidrag til Retrievernytt:
Styret vil oppfordre komiteene til å skrive artikler til Retrievernytt.
22/23: Kurs 2023.
Bestillingen av kurs ble behandlet på Messenger mellom styremøtene, vi har fått datoer
for: Rallykurs nybegynner, rallykurs videregående,lydighetskurs, og barn og hund, mer
rettet mot hverdagslydighet. Mangler dato for Snutekurs, Sportshunder kommer tilbake
med disse. I tillegg skal Marie holde valpekurs før sommeren og etter sommeren, og et
grunnferdighetskurs etter sommeren.

Edgar oppdaterer om påmeldingen til vårens blodsporkurs. Mistenker at kursene ikke er
fulltegnet da de ligger lander på langhelg.

May

Kristin,

Marie

og

Ådne

23/23: Utstilling
Informasjon om utstilling i juni, det mangler noen detaljer som må på plass, men styret er
positiv til at komiteen løser det på best mulig måte

Elin

Beathe


